
Obec Markvartice 

Z Á P I S 

 
z 2. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 5. 3. 2018 
 od 18:00 do 19:25 hodin ve společenské místnosti kabin TJ SK Markvartice 

 
Zasedání Zastupitelstva obce (dále též jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta obce Tomáš Renka (dále jako 
„předsedající“). 
 
Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka, Ing. Libor Kunte, Jaroslav Flieger, Ing. Petr 
Hodboď, Hana Didíková, Alice Mitrušková, Jiří Zach, Radek Burián, Jan Ihnát 
Omluveni: 0 
Neomluveni: 0 
 

Předsedající konstatoval, že přítomno je 9 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 všech členů 
zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 
 01 -  Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
 

Předsedající určil zapisovatelku paní Gabrielu Vitoušovou a dále navrhl ověřovatele zápisu -  pana Jana 
Ihnáta a pana Jaroslava Fliegera. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  

 
Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
 02 – Schválení programu 2. veřejného zasedání ZO 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje program 2. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Markvartice v roce 2018. 

Program: 
1) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 
2) Schválení programu 2. zasedání ZO Markvartice 

3) Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 
4) Strategický plán obce Markvartice 
5) Konkurz na ředitele ZŠ a MŠ Markvartice 
6) Schválení smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a smlouvy o právu provést stavbu 
7) Rekonstrukce vnitřních prostorů kabin u hřiště 
8) Podání žádosti o dotaci – obec Veselé 
9) Zrušení knihovny 
10) Spolufinancování projektu výstavby nové hasičské zbrojnice v případě získání dotace 
11) Prodej přívěsného vozíku  
12) Diskuze 
13) Závěr 

 
Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010. 

 
03 –  Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace o činnosti OÚ a o kontrole usnesení od minulého VZZO. 
Byla podána žádost o dotaci POV ÚK na nový nábytek a dveře. 
Jsou připraveny smlouvy k podpisu se spolky. 



Nová hasičárna – v březnu bude vyhlášeno, připravujeme podklady. 
MZe jsme nestihli podat z důvodu dřívějšího ukončení podání. 

04 – Strategický plán obce Markvartice 

 
Paní Milichovská – můžu se zeptat co by měl obsahovat ten strategický plán? 
Pan starosta – koukněte na stránky obce Horní Habartice, mají to hezky zpracované 
Paní Milichovská – a nestálo by za to oslovit všechny občany, aby vyjádřili své podněty? 
Pan starosta – to máme určitě v plánu 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje vyhotovení strategického plánu obce Markvartice. 
 
Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

05 – Konkurz na ředitele ZŠ a MŠ Markvartice 

 
Starosta navrhuje ponechat stávajícího ředitele p. Kroupu bez konkurzu. 
Paní Milichovská – proč nevypsat konkurz, nic proti panu řediteli, ale co když budeme mít nového a lepšího 
ředitele, škola stagnuje, už jen to je signál k tomu vypsat výběrové řízení.  Proč nezkusit, jestli tu není někdo 
lepší.  
Starosta-a proto o tom budeme hlasovat a uvidíme, jak to dopadne 
Pan Tulka – mám osobní zkušenost s tím, když je někdo ředitelem 15 a více let, myslím si, že už nemá pro 
školu velký přínos a žádné nové vize, proto je podle mě dobré udělat výběrové řízení 
Pan Ihnát – můj názor je, že určitě udělat výběrové řízení 
Pan Tulka a paní Milichovská – chtějí znát důvod proč by ten konkurz neměl být?  
 
Zastupitelstvo obce schvaluje, že se nebude vypisovat konkurz na ředitele ZŠ a MŠ Markvartice. 
 
Pro 5 zastupitelů, 3 byli proti (p. Hodboď, p. Ihnát, p. Didíková), 1 se zdržel (p. Mitrušková) 
Paní Mitrušková z osobních důvodů nehlasovala vůbec. 

06 – Schválení smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a smlouvy o 

právu provést stavbu 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu č. 734/2017 o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a 
smlouvy o právu provést stavbu „Markvartice – zkapacitnění dešťové kanalizace u školy se zaústěním do 
vodoteče Bystrá“. 
 
Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
07 – Rekonstrukce vnitřních prostor kabin u hřiště 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje rekonstrukci vnitřních prostor kabin u hřiště. Po odečtení venkovních prací činí 
rozpočet 2.561.151,- Kč vč. DPH. 
 
Pan Hodboď – já mám výhradu k výši investice, nebyl mi předložen papír z MV, že budou akceptovat takto 
velkou změnu projektu a nebyla mi dodána ani smlouva s TJ SK Markvartice 
Paní Milichovská – nevím, jestli to chápu správně, můžete mi to vysvětlit – dotace bude 2.500.000,- a 40 % 
je spoluúčast obce (což je 1.000.000,-Kč), jak to vypořádáte s TJ SK? 
starosta – bude dodatek nájemní smlouvy, počítám, že v příštím ZO bude dodatek k dispozici a bude 
odsouhlasen ZO. 
 
Pro 6 zastupitelů, 2 byli proti (p. Ihnát, p. Hodboď, 1 se zdržel (p. Mitrušková) 



 
08 – Podání žádosti o dotaci – obec Veselé 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci-obec Veselé ve výši 30.000,- Kč 
 
Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
           

09 – Zrušení knihovny 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje zrušení knihovny. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 1 se zdržel (p. Kunte) 

10 – Spolufinancování projektu výstavby nové hasičské zbrojnice v případě získání 
dotace 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje spolufinancování projektu výstavby nové hasičské zbrojnice v případě získání 
dotace. 
 
Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel  
                        

            11 – Prodej přívěsného vozíku 

Zastupitelstvo obce schvaluje prodej přívěsného vozíku za 1.000,-Kč. 
 
Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
DISKUZE 
 
p. Milichovská – zajímá mě, zda dal SČVK již nějakou vizi nebo ne, ohledně řešení nedostatku vody v obci a 
zda od nich máte nějakou oficiální odpověď. A pokud ano jestli mi ji můžete poslat 
starosta – máme, ale neřeší se tam posílení řádu, ale vybudování nového řádu až někam k domu p. Kunteho. 
A ještě k tomuto problému – Veselský dostali dotaci na úpravnu vody a žádají ještě o další dotaci na 
zkapacitnění, takže potom by ve Vaší části obce, neměl být problém s vodou. 
p. Tulka – to je pro mě nová informace 
p. Hakl – bylo by potřeba zatlačit na ŘSD, aby čistili škarpy a udržovali je 
starosta – mluvili jsme s panem Majerem a letos by měla proběhnout rekonstrukce silnice od cedule k ceduli 
a tím pádem by měli být upraveny i škarpy, tak uvidíme 
p. Tulka – chtěl jsem se zeptat, jak byly poničeny ty aleje za kostelem, podávala obec trestní oznámení a jak 
to dopadlo a chtěl bych upozornit na to, že jsou poničeny další stromy 
starosta – ano obec podávala trestní oznámení, ale to bylo odloženo, protože pachatel neznámý 
p. Tulka – a budete to dál nějak řešit 
místostarosta – a co s tím jako máme víc dělat, mě to trápí možná víc než Vás 
p. Milichovská-já se k tomuto jen zeptám, zda proběhlo nějaké jednání s paní Novákovou ohledně panelky, 
aby byla opatrnější, aby to tam respektovala, nevím, jestli by nebylo dobré dát jí toto najevo a vyvolat 
jednání 
starosta – to můžeme, promluvíme s ní 

 
Nakonec starosta obce poděkoval všem přítomným za účast a samozřejmě všechny pozval na další veřejné 
zasedání Zastupitelstva obce. 
 
 
 



Zapisovatel:                                                                Gabriela Vitoušová 
 
Ověřovatelé zápisu:     Jan Ihnát, 
        

Jaroslav Flieger,  
 
Starosta      Tomáš Renka,   
 
Místostarosta      Ing. Libor Kunte, Ph.D. 
 
 
V Markvarticích dne 7. 3. 2018 


